
Beskæftigelsesudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 299

Vil ministeren redegøre for, hvad udgifterne har været til efterlønnen år for år, siden efter-

lønnen blev indført? Vil ministeren herudover opgøre ’udgifterne’ som henholdsvis de årli-

ge statslige udgifter og som det samfundsøkonomiske tab ved, at efterlønsmodtagere er

på efterløn frem for i arbejde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjarne Laustsen

formand
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Offentligt


